
 
 

       
 

Här kommer ett utdrag från vårt  
senaste styrelsemöte den 5 april 2023 

 
Närvarande: Lars-Olov Högström, Sture Henningsohn, Tord Berglund, Eilert 
Rönnquist. Sune Nordström och Arne Brorstad. På nätet deltog Inga-Lill Själan-
der. 
 

Inledning 
Nytillträdde ordföranden Lars-Olov Högström inledde sitt första 
riktiga styrelsemöte genom att hälsa alla välkomna till dagens 
förhandlingar.  
 

Kassörens rapport 
Eftersom kassör Lennart var hemma och läker sina trasiga rev-
ben så fick vi ingen rapport. 
  

Vi skickar just nu ut påminnelse till 100-talet medlemmar som 
ej betalt sin årsavgift. 
 

Hemsidan 
Just nu är vi 883 medlemmar + 38 st som vi registrerade in un-
der Måndag och Tisdag när vi stod på sjukhuset, sen är det då 
ca 100 som ej betalt. 
 

Ny styrelsebroschyr 
Sekreteraren har på eget bevåg kopierat upp ny broschyr så vi 
skulle ha något till vi var på Sjukhuset. 
  

Styrelsemedlemmarna tyckte att det gott duger med den kopie-
rade varianten. Vilket innebär att vi kan kopiera upp 100 i stö-
ten och då kan man göra ändringar väldigt ofta. Skall vi låta 
trycka upp den så blir det 1500 åt gången och dyrt. 
Beslut: Vi kopierar upp efter behov.   
 

Bollstabruk i april 
PRO har hälsodag i Bollstabruk den 19 april kl 13.00 och då vill 
man att vi ställer upp där och håller föredrag om hur viktigt det 
är att kolla upp sitt PSA. 
Beslut: Lars-Olov och Sture åker upp och fixar det.   

 



Torget i Sundsvall 
DGR är en MC-klubb för medelålders män som åker på  gamla 
engelska motorcyklar, helst Triumph. Den 21  maj är det lite ut-
ställning och då vill man att vi är med och visar upp oss. Man 
tror att tema Prostatacancer skulle passa in där. 
Beslut: Vi organiserar oss och ställer upp där. 
 

Sverigeresan 
Entusiasten Håkan Florin, Värmland gör sin årliga Sverigeresa 
och han gör 3 stopp i vårt län. Örnsköldsvik 29 maj (Anders), 
Härnösand 30 maj (Lars-Olov) och Sundsvall 31 maj (Eilert). 
 

Höstens Snack 
Sollefteå: 12 sept – 10 okt – 14 nov – 12 dec 
Sundsvall: 11 sept – 9 okt – 13 nov – 11 dec 
Härnösand: ? 
Örnsköldsvik:? 
 

Val av vice ordförande 
Vi har inte haft någon vald person på länge på denna post. Nu 
väcktes frågan av Inga-Lill och alla tyckte att vi skall ha en vice 
ordförande. 
Beslut: Till vice ordförande valdes Inga-Lill Själander. 
 

Höstmöten 
Tidigare har vi haft välbesökta höstmöten varje år med bra fö-
redragshållare. Nu har vi Snack-Kafèer på 4 orter. Det blir 32 
möten med (oftast) föredragshållare så vi tror att det blir mättat 
ändå. 
Beslut: Vi skippar höstmöten framöver. 
 

Eftersnack från årsmötet 
Styrelsen var rörande eniga om två saken. 1. Mötet blev alldeles 
för långt. 2. Provet med att ha mötet på en lördag blev inte bra.  
 

 
 
Sekreteraren 
 
 


